
Nekatera odprta
vprašanja, na katera
so opozorili predstavniki
krajevnih skupnosti

- Dom Jožeta Klanjška Vasje je
že dalj časa izpraznjen in propada;

- letno telovadišče za kopali-
ščem Ilirija, ki je skrajno zanemar-
jeno;

- ambulanti na Mirju in na Pru-
lah naj ostaneta;

- čimprej sanirati Foersterjev
vrt;

- kako urediti območje Ajdove-
ga zma in Petkovškovega na-
brežja;

- odgovornost komunistov in
mladine pri delovanju družbeno-
političnih organizacij, družbenih
organizacij in društev;

- delovanje strokovnih služb
Staninvesta in v zvezi s tem riaza-
dovanje hišne samouprave;

- zazidalni otok na območju pli-
narne in ureditev prometne glave

- zakaj ni odgovorov na številna
delegatska vprašanja;

- kako je z asfaltiranjem ceste
ob Ljubljanici in Koblarjeve ulice;

- zakaj je izpadel iz planskih
dokumentov zazidalni otok CS-6;

- prenova starega dela mesta
mora postati širši problem Ljub-
ljane in v zvezi s tem je treba po-
svetiti pozornost upadanju števila
prebivalstva v starem mestnem je-
dru;

- prometna ureditev v Stari
Ljubljani je v nasprotju s požarno
in obrambno varnostjo;

- dom Tabor je postal hotelska
institucija - ponovno naj postane
samski dom;

- odnos upravnih organov
skupščine občine in strokovnih
služb SIS do krajevne sampupra-
ve in delegatskega sistema ni pri-
meren;

- krajani bi morali biti boJje in-
formirani, prav tako pa tudi dele-
gati v KS, kar naj med drugim
zagotovi tudi občinsko glasilo Do-
govori.


